
Sundheds- og Forebyggelsesudvalget

Til: Ministeren for sundhed og forebyggelse

Dato: 23. september 2013

Udvalget udbeder sig ministerens besvarelse af følgende spørgsmål:

SUU alm. del

Spørgsmål 970
Vil ministeren jf. artikel i JP den 1. september 2013 "Læger: Betænkelige ejer-
forhold i Falck-lægehuse" svare på, hvordan det hænger sammen med, at læ-
gemiddelvirksomheder ikke kan drive klinikker, der leverer almen medicinske
ydelser? I bemærkningerne til L 227 læger hedder det: at "Regionsrådet skal
ved udbud af drift af praksis og ved etablering af midlertidigt tilbud tilmed sik-
re, at vinderen af udbud ikke driver eller er knyttet til en virksomhed, der har
tilladelse efter § 7, stk. 1 eller § 39, stk. 1, i lov om lægemidler. Herved sikres
det, at lægemiddelvirksomheder ikke kan drive klinikker, der leverer almen
medicinske ydelser.

Spørgsmålet er stillet efter ønske fra Liselott Blixt (DF).
Svaret bedes sendt elektronisk til spørgeren på Liselott.Blixt@ft.dk og til ud-
valg@ft.dk.

På udvalgets vegne
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